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Posiedzenia Komisji Technicznej Rady Miejskiej ŁomiankLHąhL:::::
z dnia 26 kwietnia 2023 roku

Posiedzenie Komisji Technicznej Rady Miejskiej w Łomiankach odbyło się sali B 0.06 (przy

sali konferencyjnej) w integracyjnym Centrum Dydaktyczno Sportowym, przy ni. Staszica 2 w

Łomiankach o godz. 17.00w formie stacjonarnej.

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Technicznej Radny RM Jerzy Serzysko.

W obradach wzięło udział 4 radnych, T.Dąbrowski. J.Serzysko, K.Wawer, J. Skonieczny. W obradach

wziął udział Prezes komunikacji Miejskiej Łomianki.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodniczący KT przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych

udostępnionych dla przewoźników i operatorów, zasad i warunków korzystania oraz stawki

opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.2.

Prezes KMŁ omówił projekt uchwały dol. przystanków. Przewodniczący KT zadał pytania dot.

przystanków. wypomniał brak mapy graficznej. Zmiana przepisów prawnych — jakich aktów ? Błędy

edycyjne w paragrafach i ustępach. — korekta zostanie wprowadzona odpowiednią autokorektą.

Sugestia wprowadzenia zmiany słownej z Deklaracja” na „Oświadczenie. Niespójności w treści.

Który mecenas zaparafował ten projekt uchwały. Dodać do projektu załącznik graficzny.

Opniowanie: ZA - O / PRZECIW - 3 I WSTRZYMAŁ SIĘ—1

Komijs Techniczna zaopiniowała projekt uchwały negatywnie.

Ad .3.

Sprawy różne:

1. Mieszkaniec - Zjazdy do inwestycji na ul. Łużyckiej — Aneta Gawin nie ma wystarczającej

wiedzy doi. tematu „ w tej sprawie ma zostać zwołane wspólne posiedzenie Komisji 22 maja 2023r.

Decyzja nie została wydana (wgl- wniosek jest w trakcie rozpatiynania- ustawowy te;iiiin 30 dni +

skomplikowany charakter ) — wnisokowano O 2 zjazdy. Radca prawny wyda opinie, że do tego dnia

należy wydać opinię — zorganizujemy konsultacje z mieszkańcami — projekt dróg wewnętrznych

przedstawiony przez inwestora ? Janusz S. — Łużycka inwestor rozmaiwał z mieskzaócami w sprawie

poprawy infrastruktury, budowy oświetlenia czy są prowadzone rozmowy z deyeloperem ?- P.A.G —



odp: nie wiem. Janusz S. — Jakei są plany jeżeli chodzi O całą uL Łużycką J remont / przebudowa / W

jakiej formie itp. ? Zielony fragment ul. Łużyckiej wjaki sposób rozwiązać?

2.Radna A. Zdunek — przystanki osobowe ul. Partyzantów prz. Grzybowa wniosek o

przesunięcie przystanku ni. Żywicznej bądź dołożyć przystanek w okolicy uł. Ludowej ? Kmł nie stawia

przystanków — KMŁ opiniuje — decyduje Urząd Miejski. Podstawą lokalizacji przystanku jest

organizacja ruchu drogowego. Organizacja ruchu — decyduje Starosta.

31 — ul. Asfaltowa — mieszkańcy piszą wnioski na temat wykonania

nawierzchni na ul. Asfaltowej — obecnie ok 100 metrów asfaltu — renowacja a bezpieczeńśtwu

mieszkańców, stan ulicy jest fatalny. pRozmowy które były z wydziałem inwestycji — obiecywano

przetarg — ul. Asfaltowa nie znalazła się w harmonogramie. Prośba o renowację tej nawierzchni.

Uchwała z 2000 r. określa ul. Asfaltową jako Gminną — podobno obowiązująca uchwała — sprawdzić

Sprawa od roku 1990 — teren ochronny, nie można się było budować, teren został przekazany na

rzecz Gminy — Gmina była właścicielem. Ulica równożedna do uł długiej i Dolnej — jest to ulica

przelotowa. Ulica nie została doporwadzona do stanu sprzed inwestycji Wod-kan . Ulica przelotowa
jest bardzo ważna. Mieszkaniec przedstawił pisma z 2022 roku zgodnie z uchwałaą 221149J2000 z 27

września 2000 r. droga została zaliczona jako droga Gminna. Kto jest zarządcą W. Asfaltowej ? Stan
prawny jest nieuregulowany ? Z uwagi na złożoność sprawy zostanie zwołane spotkanie — z burmistrz

itp. — spotkanie nie zostało zorganizowane do tej pory ? Spotkanie maj 2022r. Od 2 lat nie chcą

remontować W. Asfaltowej. Kontakt mieszkańców uL Asfaltowej — tel. „

mail:

Komisja wnosi o informowanie na bierząco Komisji o sposobie załatwienia sprawy. W jakim
terminie można liczyć na kontakt ze strony UM — po majówce.

4.; W. Pionierów — budynek komunalny — Pionierów 36 dom dziecka —

mieszkańcy proszą o zmiane ogrzewania — wymiana rur (rury stare duże „ stare piece — minimalan

temperatura 45stopni celcjusza) — do tej pory nie była to działka Gminna — obecnie jest działka

Gminna. Gmina oskarża o kradzież opału mieszkańców — gaz od budynku jest w odległości 50

metrów. Brak pieniędzy na remonty — przebudowa ogrzewania. Gmina nie oskarża o wynoszenie
opału — od kiedy jest możliwość podłączenia budynku do gazu ? Czy Gmina występowała do
konserwatora o podłączenie budynku do gazu. Wniosek o informowanie w tej sprawie Komisji
Technicznej. Czy jest izolacja rur grzewczych? Projekt sprzed 3 lat doL tego budynku.

5. Ul. Strumykowa - — łącznik brukoweji Jeziornej — inwestor — podpisał

umowę na partycypacje w budowie uhcy — inwestor zobowiązał się do przygotowania projektu

budowlanego — Inwestor zwraca się do KT — inwestor pyta czy projekt nie jest przewartościowany ?

Prosi o zapoznanie się z dokumentacją przez Komisje Techniczną, dot. także rona przy W. Brukowej.

Ulica na tą chwilę jest ulicą mało zabudowaną. Inwestor zobowiązany jest do zrobienia projektu

budowlanego — w umowie jest zapis że ulica ma być w ciągu ulicy Strumykowej. Inwestor wystąpił o

aneksowanie umowy. (Niezgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego — zrid>?

Partycypacja osób trzecich UM- proces projektowy- starosta zadecydował o geometrii ulic. Gmina

zgodziła się na przesunięcie terminu, ale nie zgodziła się na zmianę kosztów. Rozwiązana umowa

koncepcji połączenia dwóch rond warszawsa — strumykowa.

I



Ad 5.

Przewodniczący Komisji Techncznej Jerzy Serzysko podziękował wszystkim za udział W posiedzeni

zamknąt obrady Komisji o godz. 21.30.

Załączniki:
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